
UDRUŽENJE POSLODAVACA U FBIH 

SARAJEVO 

Z A P I S N I K 

sa 31. redovne proširene sjednice UO Udruženja poslodavaca  u FBIH, održane dana  
06.10.2015. godine u 15 časova u hotelu „ Tuzla“  ( ZAVNOBIH-A 13) u Tuzli. 
 
Sjednici su prisustvovali članovi U.O.: Safudin Čengić, Midhat Terzić, Vejsil Huremović, 
Hamed Šivšić, Josp Milas, Milenko Čolak, Adisa Karahodžić ( zamjena za Muharem Sejdić), 
Ibrahim Meškić ( zamjena za Rasim Salčinović) i Semir Sejdinović ( zamjena za Rusmir Hrvić).  

Sjednici nisu prisustvovali članovi U.O.: Predrag Čović, Šaban Rizvić, Suhad Ećo, Stipe Prlić, 
Haris Muslić i Ante Suton.  

Sjednici su pored članova UO prisustvovali i poduzetnici iz tuzlanskog kantona i drugih 
dijelova Federacije BIH.  

Ispred UP FBIH: Mladen Pandurević, Vesna Smajlović i Ilda Jugo.  

 

Predsjednik U.O. je pozdravio prisutne i predložio sljedeći:   

                                                           D N E V N I  R E D 
  
1. Razmatranje Nacrta Zakona o porezu na dobit;  

2. Usvajanje zapisnika sa 30. proširene sjednice Upravnog odbora UP FBIH;  

3. Tekuća pitanja.  
 
Predsjednik UO je upoznao prisutne da su za sve tačke dnevnog reda dobili materijale i 
zamolio prisutne da se izjasne da li prihvataju predloženi dnevni red.  
 
Dnevni red je u potpunosti usvojen.  
 
RASPRAVA PO TAČKAMA DNEVNOG REDA  
 
Tačka 1. Razmatranje Nacrta Zakona o porezu na dobit;  
 
U sklopu ove tačke dnevnog reda predsjednik je iznio zaključak sa Ekonomskog savjeta pri UP 
FBIH  da se formira radno tijelo ispred UP FBiH koje će zajedno da predstavnicima 
Ministarstva finansija FBIH raditi na Nacrtu Zakona o porezu na dobit.   
 
Nakon toga je uslijedilo uvodno obraćanje gdin-a. Fadila Novalića, Premijera Vlade Federacije 
BIH, gdin-a. Bege Gutića, Premijera Vlade Tuzlanskog kantona te gdin-a. Srđana Mićanovića, 
Ministra za industriju, energetiku i rudarstvo Tuzlanskog kantona.  
 



Predsjednik je otvorio diskusiju o pojedinačnim odredbama Nacrta Zakona o porezu na 
dobit, u kojoj su učestvovali: Petar Čorluka, Violeta d.o.o. Grude; Mahmut Galijašević, 
Mann+hummel, Tešanj; Eldin Hadžiselimović, ASA Grupacija, Sarajevo; Ramiz Karić, UP 
Srebrenik; Mirza Avdagić, UP Srebrenik; Mirsa Tuce, ArcerolMittal Zenica; Amir Hasičević, 
Revizija Hasičević, Gračanica;  Mehmed Polimac, Polimac company, Sarajevo; Milenko Čolak, 
Lager d.o.o. Posušje; Faruk Širbegović, Širbegović d.o.o. Gračanica; Zoran Gazibarić, Nobil 
d.o.o., Nova Bila; Muhamed Pilav, UP KS; Zuhdija Rovčanin, UDOFBIH; Šefik Močić, UP 
Gradačac; Semir Sejdinović, Klas d.d.  
 
Poslodavci su imali najviše primjedbi na članove koji se odnose na poreske poticaje 
regulisane članovima 30.- 34., zatim porezne rashode regulisane članovima 9., 10., 11., 12., 
14., 15. i 16. posebno ističući -član 15. koji se odnosi na sumnjiva potraživanja, kapitalni 
dobici i gubici član 19., transferne cijene–član 36, rok kod porezne prijave- član 41.; naplata 
poreza- članovi 43. i 44., isplata iz dobiti- član 47., zastara –član 48., kaznene odredbe- 
članovi 50.-51., te retroaktivno djelovanje Zakona u prijelaznim i završnim regulisano  
članovima 53.-54. 
 
Zaključak:  
AD 1.1. Udruženje poslodavaca FBIH će u narednih 7 dana formirati radnu grupu za 
pregovore sa predstavnicima Ministarstva finansija FBIH, za izradu  konačnog Nacrta Zakona 
o porezu na dobit.  
AD 1.2. Zadužuje se stručna služba UP FBIH da organizuje sastanak predstavnika radne grupe 
UP FBIH sa predstavnicima MMF-a i Svjestke banke o Nacrtu Zakona o porezu na dobit. 
AD 1.3. Zadužuje je stručna služba UP FBIH da zakaže sasatank sa Premijerom Vlade FBIH 
početkom mjeseca novembra 2015. Godine, nakon završetka javne rasprave o Nacrtu Zakona 
o porezu na dobit, kako bi se izvjestili članovi UP FBIH o tome koje su njihove primjedbe 
usvojene u konačnom Nacrtu Zakona o porezu na dobit.  
 
Tačka 2. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 30. proširene sjednice UO  

Predsjednik je napomenuo da su svi dobili zapisnik u materijalima i zamolio prisutne da daju 
svoje primjedbe. Obzirom da nije bilo primjedbi predsjednik je zapisnik stavio na glasanje. 
  
Zaključak: Zapisnik je jednoglasno usvojen  u predloženom obliku.  

 
Tačka 3. Tekuća pitanja 
 
Po ovoj tačci dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Sjednica je završena u 17 časova.  
 
 
Zapisnik sačinila                                                                                             
Ilda Jugo  
                                                                                                      Predsjednik Upravnog odbora  
                                                                
                                                                                                                  Safudin Čengić 


